




 


 
 
                               RAADSBESLUIT 


De raad van de gemeente Dalfsen; 
 
gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 21-02-2011, nummer 44; 
 
overwegende dat de herinrichting van sportpark Gerner deel uit maakt van de zogenaamde “grote 
projecten”; 
 
gelet op de uitgebreide rapportages over de herinrichting en het overleg met de verenigingen; 
 
gezien het voorstel van het college; 
 
 
 
  b e s l u i t : 
 
 
 
tot het beschikbaar stellen van een investeringskrediet van € 1.650.000 voor de herinrichting van sportpark 
Gerner  
 
 
Aldus besloten door de raad van de gemeente Dalfsen in zijn openbare vergadering van 28 februari 2011. 
 
 
De raad voornoemd, 
 
de voorzitter,              de griffier,   
drs. H.C.P. Noten             N.A. IJnema MSc  
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Herinrichting Sportpark Gerner – raadsvergadering 28 februari 2011  
 








 


 
  
 RAADSVOORSTEL 


  
  


20110228 - 5- Project herinrichting sportpark Gerner - Raadsvoorstel 


  
 


Agendapunt: 5 
Onderwerp: Project herinrichting sportpark Gerner 
  
Commissie: 07-02-2011, nr. 5 
Raadsvoorstel: 21-02-2011, nr. 44 
  
Portefeuillehouder : dhr. E. Goldsteen 
Beleidsterrein: Cultuur 
Programma: 6. Cultuur, sport en recreatie 
  
Ter inzage (o.m.) : situatietekening 
  
Informant: C. Westhuis 


E. c.westhuis@dalfsen.nl 
T. (0529) 48 82 45 


 


 
Voorstel:
Wij stellen u voor om:  


1. akkoord te gaan met het voorgestelde plan voor de herinrichting van Gerner.  
2. voor uitvoering van de plannen een investeringskrediet van € 1.650.000 beschikbaar stellen. 


 


 
Inleiding:
In de commissievergadering van 7 februari 2011 is uitvoerig gesproken over het aan u voorgelegde 
versoberde plan met een gemeentelijk bijdrage van € 1.500.000.  
U heeft als financieel kader een bedrag van maximaal  € 1.650.000 meegegeven. 
Met dit bedrag als uitgangspunt hebben wij afgelopen weken opnieuw met de verenigingen overleg 
gevoerd. 
 
Beleidskader en rol gemeente:
Het beleidskader voor de grote projecten is door uw raad vastgesteld in de Voorjaarsnota 2008 en bij de 
besluitvorming in december 2008. 
Bij de discussie in de commissie vergadering van 7 februari is gebleken dat u grote waarde hecht aan 
draagvlak van de plannen bij de gebruikers. Ook de eigen verantwoordelijkheid van de verenigingen voor 
hun accommodatie is door u benadrukt. Wij zijn het op deze punten volledig met u eens.  
Op basis van het verhoogde bedrag en de naar voren gebrachte standpunten in de commissievergadering 
hebben wij opnieuw gezocht naar mogelijkheden om draagvlak te verkrijgen voor een gezamenlijk plan.      
 
Rol verenigingen 
Na de commissievergadering van 7 februari is samen met de verenigingen in de afgelopen weken intensief 
gezocht om te komen tot een zo optimaal mogelijk plan binnen het kader van € 1.650.000.   
Dit heeft geresulteerd in een aangepast voorstel door de verenigingen.  
 
 
Aangepast voorstel 
De verenigingen hebben het volgende voorstel aangedragen. 


Hierbij is uitgegaan van ons standpunt dat er geen bijdrage zal worden verleend aan de bouwkosten voor 


een clubhuis van de motorclub. 
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Specificatie budget: 


 


Omschrijving projectkosten  
eigen 
bijdrage 


vaste 
bijdrage 


  inclusief BTW verenigingen gemeente 


        


renovatie hockeyveld + oefenveld 230.000 57.500 172.500


renovatie 6 tennisbanen  210.000 52.500 157.500


aanleg berging SVD handbal 15.000 3.750 11.250


renovatie kleedkamers SVD voetbal 297.200 74.300 222.900


renovatie kleedkamers ASC voetbal 315.000 78.750 236.250


uitbreiding kleedkamers ASC  201.000 50.250 150.750


uitbreiding wedstrijdsecretariaat SVD voetbal  66.800 16.700 50.100


veiligheidsvoorzieningen schietsportvereniging 45.000 11.250 33.750


kunstgras op veld B – voor SVD kantine  390.000 97.500         292.500 


vergroot kunstgrasveld op trainingsveld 430.000 107.500 322.500


  


Totaal in bedrag 2.200.000 550.000 1.650.000


Totaal in percentage 100 % 25 % 75 %


 
 
Wij zijn verheugd om te constateren dat de verenigingen constructief hebben meegedacht en dat dit plan 
voldoet aan het financiële kader van € 1.650.000 en de 25 % eigen bijdrage op alle onderdelen. 
De overblijvende eigen bijdrage van de verenigingen op de kunstgrasvelden na aftrek van de 50% BTW 
teruggave en zelfwerkzaamheid zal worden verrekend met de gemeentelijke bijdrage aan de kleedkamers. 
 
Ook zijn wij verheugd dat er concrete afspraken zijn gemaakt tussen ASC en SVD wat betreft gebruik van 
de velden en de kleedkamers. 
 
Overzicht  knelpunten op sportpark Gerner :  
   


• er is volgens de norm van het NOC/NSF een tekort aan een wedstrijdvoetbalveld 


• er is volgens de richtlijn van de voetbalbond een tekort aan trainingscapaciteit  


• er is volgens de richtlijn van de voetbalbond een onvoldoende douchevoorziening bij 12 


kleedkamers van ASC en SVD en onvoldoende oppervlakte aan douchevoorziening bij ASC  


• er is volgens de norm van het NOC/NSF een tekort aan wedstrijdsecretariaat bij SV Dalfsen 


• er is volgens de norm van het NOC/NSF een tekort aan twee kleedkamers bij ASC 


• door de tennisbond zijn de 6 aanwezige gravel tennisvelden afgekeurd 


• door de hockeybond is het hockeyveld afgekeurd 


• het asfaltveld voor de handbal is toe aan renovatie vanwege de veelheid aan blessures  


• voor het verhogen van de veiligheid zijn een aantal voorzieningen nodig bij de 


schietsportvereniging 
 
Geconstateerd wordt dat alle knelpunten worden opgelost met uitzondering van de renovatie van het 
handbalveld. De kosten voor de renovatie van het handbalveld zijn niet in het overzicht opgenomen. 
De verenigingen stellen voor om de aanleg van een kunstgrasveld voor de handbal te integreren met de 
realisatie het multiveld. Dit veld is een belangrijk onderdeel van het meersporten plein. 


 


Wij kunnen met het voorstel van de verenigingen instemmen als hiermee ook de discussie over situering 
van het meersporten plein inclusief skate-voorziening wordt afgerond. 
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Meersporten plein 
Na het afwijzen van de voorgestelde locatie op veld D in de commissievergadering van 7 februari is verder 
gezocht naar mogelijke oplossingen binnen de grenzen van sportpark Gerner. 
Wij hechten er nog steeds grote waarde aan om het meersporten plein te lokaliseren binnen de grenzen 
van sportpark Gerner. De meest hiervoor in aanmerking komende plaats is de huidige plaats van het 
verharde handbalveld naast veld B.  
Het kunstgrasveld voor de handbal kan worden gecombineerd met het multiveld voor de jeugd zoals de 
verenigingen ook hebben voorgesteld.  
Uiteraard zal, direct na de besluitvorming over de herinrichting van het sportpark, overleg gaan plaats 
vinden met de jongerengroep, met SVD voetbal en SVD handbal.  
Gesproken wordt dan over de daadwerkelijke invulling van het meersporten plein.  
Zoals reeds in eerdere stukken is medegedeeld valt de realisatie van een dergelijk plein buiten de 
financiële kaders van de grote projecten.  
Het concrete plan voor het meersporten plein en de integratie van de handbalvoorziening zullen wij nog dit 
voorjaar aan uw raad gaan voorleggen. Voor de realisatie zal een apart krediet worden aangevraagd. 
Hierbij wordt als uitgangspunt een bedrag van € 175.000 gehanteerd.    
Groot voordeel van deze locatie is dat na het beschikbaar stellen van het krediet direct met de uitvoering 
gestart kan worden omdat er geen bestemmingsplanwijziging nodig is. 
 
Alternatieven:
In het voorbereidingstraject zijn diverse alternatieve oplossingen onderzocht.  
Een extra alternatief kan zijn om gelijktijdig met dit voorstel het budget van € 175.000 voor het meersporten 
plein beschikbaar te stellen zodat de aanleg gelijktijdig kan plaats vinden met de aanleg van de 
kunstgrasvelden voor de voetbal. 
 
Financieel kader:
Investering:  
Voor de herinrichting van Gerner is reeds een bedrag van € 1.500.000 gereserveerd. 
Voor de dekking van het noodzakelijke aanvullende bedrag van € 150.000 stellen wij u voor om dit bedrag 
ten laste te brengen van het vrij besteedbare deel van de algemene reserve. 
 
BTW 
De plannen zijn doorgerekend en uiteindelijk bepaald op een totaal investering van € 2.200.000 
inclusief BTW.  
Dit bedrag wordt gedekt door een vaste gemeentelijke investeringsbijdrage van € 1.650.000.  
De eigen bijdrage van € 550.000 door de gezamenlijke verenigingen wordt gedekt door onder andere 
zelfwerkzaamheid en 50% teruggaaf van de BTW op de gemeentelijke voorzieningen. 
De BTW teruggaaf zal ongeveer € 130.000 gaan bedragen. Hiervan gaat € 65.000 naar de verenigingen en 
€ 65.000 naar de gemeente.  
De teruggave van de BTW naar de gemeente wordt teruggestort in de algemene reserve.  
    
Exploitatie  
Via de Voorjaarsnota 2008 heeft u met ingang van het 2011 reeds een exploitatielast van € 23.000 voor de 
extra gemeentelijke exploitatiekosten voor de kunstgrasvelden beschikbaar gesteld.  
Dit bedrag is opgenomen in de vastgestelde begroting van 2011. Met de voetbalverenigingen en de 
handbalvereniging zal een nieuwe gebruiksovereenkomst worden afgesloten.  
 
Planning  
Met besluitvorming over het nu voorliggende voorstel wordt fase 1 afgerond. 
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Op basis van de opgedane ervaring van de projecten in het Middengebied in Nieuwleusen en Heidepark in 
Lemelerveld kan voor de aanleg van de kunstgrasvelden fase 2 snel worden afgerond. 
Voor de besturen van de diverse verenigingen betekent dat komende maand in een ledenvergadering 
instemming moet worden gevraagd voor de plannen en de hiervoor benodigde eigen bijdrage.    
De afspraken tussen de gemeente en de verenigingen zullen schriftelijk worden vastgelegd en de 
aanbestedingen zullen gaan plaats vinden. 
Inmiddels heeft voor de renovatie van de tennisbanen wel al een aanbesteding plaats gevonden en staat 
de aannemer in de starthouding om in maart met de werkelijke renovatie een aanvang te nemen. Dit is 
nodig om voor aanvang van de nieuwe competitie de renovatiewerkzaamheden zo ver mogelijk af te 
ronden. Ook de hockey vereniging is reeds gestart met de voorbereidende werkzaamheden.   
De aanleg van de kunstgrasvelden op de voetbalvelden kan naar verwachting in mei/juni starten zodat de 
nieuwe velden bij aanvang van de nieuwe competitie in september in gebruik kunnen worden genomen.  
De renovatie van de 12 kleedkamers en de bouw van de nieuwe kleedkamers zal naar verwachting pas in 
2012 worden afgerond. 


  


Regierol gemeente  
De gemeente zal een duidelijke regierol op zich nemen wat betreft de aanleg van de 2 kunstgrasvelden 
voor de voetbal. Bij de geprivatiseerde accommodaties zal de regie bij de betreffende verenigingen liggen. 
 
Communicatie:
Wij gaan uit van een goede samenwerking met alle betrokken verenigingen bij de uitvoering.  
Wij blijven door middel van maandelijks overleg van de stuurgroep en de terugkoppeling daarvan naar ons 
college goed op de hoogte van de actuele stand van zaken en kunnen hierdoor alert inspelen op te nemen 
beslissingen. U wordt verder via de kwartaalrapportage van de grote projecten geïnformeerd over de stand 
zaken in de uitvoering. 
 
Burgemeester en wethouders van Dalfsen,  
 
de burgemeester, de secretaris-directeur,  
drs. H.C.P. Noten drs. H. Zwart 


 





